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Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Notulist Dorpsbelangen Schoonebeek 
Datum:  17 april 2024 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 17 april 2024 
 

 

 
Aanwezig: 
Jos van Hees  Voorzitter 
Henk Vredeveld Vicevoorzitter 
Will Wesseling  Penningmeester 
Marga Piek   Secretaris 
Ingrid Gelton  Notulist / Bestuurslid 
Gerlof Engberts  Bestuurslid 
Harry de Heij  Bestuurslid 
 
Afwezig met kennisgeving: H. Smit, PvdA Emmen 
 
Gasten: 
Vincent Mooi  Gebiedscoördinator  
 
De vergadering wordt tevens bijgewoond door een aantal inwoners en afgevaardigde uit de politiek 
(50+). 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom, in het bijzonder Ingrid Gelton, die in de 

Jaarvergadering is benoemd als bestuurslid en zorg zal gaan dragen voor de notulen, en opent de 

vergadering. Er is een voorstel voor een nieuwe agendavorm; Jos stelt voor alleen de punten op de 

agenda te zetten die ook daadwerkelijk besproken dienen te worden, met input vanuit dagelijks 

bestuur en bestuursleden. Henk meldt dat er dan punten zouden kunnen zijn die dan met deze 

werkwijze uit het blikveld zouden kunnen verdwijnen, zoals bijv. Dorpspark. Dit komt echter vanzelf 

terug in de Actiepunten- en besluitenlijst. 

Er zijn geen wijzigingen in de agenda. 

 

2. Notulen DBS-vergadering 20 maart 2024 

Gerlof: terugkoppeling van judovereniging, hij heeft vorige week het toernooi geopend.  

Will: speeddisplays: zin wijzigen in ‘mocht er een verzoek komen’. Aanvulling Marga: nieuwe  ‘vaste’ 

speeddisplays in centrum komen 14 mei. 

Er zijn geen verdere op- of aanmerkingen op de notulen, deze worden zoals zojuist aangegeven 

gewijzigd en worden bij deze vastgelegd en zullen op de website geplaatst worden.  

3. Actie- en Besluitenlijst 
De lijst wordt doorgenomen en bijgewerkt, geüpdatete file staat in Sharepoint. 
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4. Mededelingen 
- Jos is gebeld door Domesta, uitsluitsel over plan Julianalaan. DBS is uitgenodigd om hier verder 

over in gesprek te gaan op 7 mei 2024, 13:00 – 14:00 uur in ’t Aole Gemientehoes. Henk en Will 
willen hier graag bij zijn. Gemeente is v.w.b. groenvoorziening hier ook mee bezig.  
 

5. Ingekomen post 
Zie email van Vechtstromen m.b.t. herinrichting  Schoonebeeker Diep. Info-avond donderdag 25 
april in Nieuw-Schoonebeek. 
 

6. Vergaderingen en besprekingen 
a. AED: Nog niets van gehoord van AED bij Vierslagen. Vincent meldt dat deze twee AED’s  

50/50 gefinancierd gaan worden door de gemeente en ondernemers zelf. Harry meldt dat er 
nu ook een AED bij het Gezondheidscentrum aan de Europaweg is.  

b. NAM Gebiedsproces: Rustig op dit moment. Afgelopen zaterdag gesproken met delegatie 
van SP, samen met een statenlid van de provincie. Algemeen gesprek geweest. M.b.t. 
Bijdragenspoor tips ontvangen over hoe een Burgerberaad vormgegeven zou kunnen 
worden. 

 
7. Jubileum Dorpsbelangen 

DBS bestaat volgend jaar 25 jaar. ALV volgend jaar niet in maart organiseren maar mei i.v.m. 25-jarig 
bestaan. Verzoek aan alle bestuursleden om actief nadenken over hoe we dit in zouden kunnen 
vullen. In juni opnieuw op de agenda, dan zullen de voorstellen besproken worden. 

 
8. Wat verder ter tafel komt / Rondvraag 

- Terugblik op ALV: Rustige vergadering, weinig vragen vanuit het publiek. Goede presentatie na 
de pauze van Jeugdfonds Sport & Cultuur. Stukje en link plaatsen op website DBS, actie Ingrid. 

- Vincent: Op de vergadering van 19 juni zullen teams van Emmen Gezond en Buurtsportcoaches 
aansluiten aan bij vergadering DBS om zichzelf nader voor te stellen 

- Ingrid: Besluit van tijd 21 december om zelf plotter aan te schaffen voor Welkomstborden, wat 
is de status daarvan? Rhea steeds drukker en minder tijd. Wat zijn hier de kosten voor, en wie 
gaat dit printen dan concreet oppikken? Jos en Marga in gesprek met Gerard Menke, die op dit 
moment de borden verzorgd. Ingrid gaat achter prijzen aan. 
 

9. Sluiting 
De voorzitter bedankt een ieder voor aanwezigheid en inbreng, en sluit de vergadering om 19:51 
uur. Het bestuur blijft nog even zitten. 
 
 
 
Volgende vergadering: woensdag 15 mei, 19:00 uur. 


